
Referat skolebestyrelsesmøde onsdag den 31. marts 2025 

Afbud: Anja, Ida, Heine, Zoe 

Mødedatoer: 15/1, 25/2, 31/3, 1/5, og et møde i juni 

 

Hvad 
(Punktets overskrift) 

 

Tid 
(hvor meget 

tid skal der af-
sættes til 
punktet?) 

Hvilket 
(Beskrivelse af punktets indhold. Hvad er 

formålet?) 

Forberedelse 
(Er der evt. materialer, der 
skal uddeles og læses før 

mødet mv.?) 

Fremadrettet handling 
 og referat 

 

Elevråd 
 
 

10 minutter  
 
 
 
 
 

 Fik forhandlet 15.000 kr. hjem fra borgmesterpuljen, 
som skal bruges til bordtennisbord til mellemtrinnet.  
 
Skal deltage i opfølgning på undervisningsmiljødag.  

Folkeskolens kvalitets-
program: 
 
Mulighed for karakte-
rer på 6. og 7. klasse-
trin 
 

15 minutter Beslutning 
 

Mulighed for karakterer på 
6. og 7. klassetrin 
 
Den enkelte skole kan give 
karakterer allerede på 6. og 
7. klassetrin. Karaktererne 
skal ledsages af anden feed-
back enten mundtligt eller 
skriftligt fx i form af en udta-
lelse. 
 
Skolerne kan træffe lokal 
beslutning og indføre karak-
ter i 6. og 7. klasse efter sko-
lelederens og skolebestyrel-
sens godkendelse. 
 
 
 
 

Muligheden har været drøftet på afdelingsmøder på 
mellemtrin og i udskolingen. Personalet ønsker ikke at 
indføre karakterer på 6. og 7. årgang. 
 
Bestyrelsen bakker for nuværende op om dette.  



Princip for Samarbejde 
mellem skole og hjem 
og om skolens og for-
ældrenes ansvar i sam-
arbejdet. 
 
 
 
 
 

20 minutter 
 

Drøftelse af eksisterende princip 
 
Drøftelse af anvendelsen af AULA i praksis 
(en del af folkeskolens kvalitetsprogram). 

Bilag 
 
Bilag 
 

Princippet blev opdateret. 
 
Der udtrykkes en generel tilfredshed med brugen af 
AULA. 
Forældre har ikke en oplevelse af at blive spammet 
med informationer og beskeder. 
Ønsker det præciseret, at forældre bliver kontaktet di-
rekte, hvis deres barn er involveret i noget uhensigts-
mæssigt.  
 

Skolebestyrelsens års-
beretning 

20 minutter Opstart af arbejdet med skolebestyrelsens 
årsberetning, som skal præsenteres på 
forældremøder i kommende skoleår.  
 
 
 
 

Bilag Opstart af udkast til skrivelse. 
 
Tages op igen på kommende bestyrelsesmøde. 

Meddelelser/siden 
sidst 

15 min. Fra skoleledelsen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Fra forældrevalgte 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

Forvaltningen indstiller at der opstartes juniormester-
læreklasse på Roslev Skole. BFU har efterfølgende be-
sluttet, at der skal oprettes klasser på både Roslev og 
Resen. 
40 elever til kommende 0. årgang. 
Legeplads i indskolingsgården er snart færdig. 
Team for kommende skoleår er udmeldt til personalet, 
og der startes på fagfordeling til næste skoleår.  
Vi forventer snart en dialog med teknisk forvaltning i 
forhold til trafikproblematik ved cykelovergangen fra 
Brombærvej.  
Afklaring om mulig sammenlægning af kommende 7. 
og 9. årgang til to klasser udsendes til forældre umid-
delbart efter påskeferien. 
 
 
Nogle forældre har oplevet, at deres barn er blevet 
kontaktet af elever fra 6. årgang, som har tilbudt dem 
noget grønt væske. Den grønne væske er vand blandet 
med frugtfarve. Madkundskabslærerne er opmærk-
somme på problematikken, så dette forhåbentligt ikke 
gentager sig.  



 
Fra personale 
 
 

 
 

Eventuelt 5 min.   
 
 

Næste møde: Ungeprofilundersøgelse. Fritidsvejleder 
deltager i første del af mødet.  

Spisning   
 

  

 


